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Zápis z jednání Školské rady ze dne 8. října 2013 

Základní a Mateřská škola Klecany 

Přítomni: za pedagogický sbor : Bronislava Bendová, Zuzana Kulštrunková,  
Eva Staňková 

za zřizovatele:  Filip Kadlec ., Martin Křemen, Klára Kumštová 
za rodiče :  Markéta Kubíčková, Ivana Makovičková,  

Stanislav Skala  
host :    Vladimír Lacina, ředitel školy 

 
    
 
Program jednání           

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2012/2013 
2. Různé  

 

Průběh jednání           

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2012/2013 
 

Členové ŠR obdrželi od ředitele školy návrh výroční zprávy elektronicky v  časovém předstihu 
před zasedáním ŠR. Ředitel školy krátce výroční zprávu představil. 
Bylo vzneseno několik dotazů, které byly zodpovězeny a drobnějších připomínek, které byly 
zapracovány. Na návrh pana Kadlece byla zpráva doplněna o informaci o vzniku SRPŠ.  
 
Zpráva byla poté jednomyslně schválena. 
( 7 HLASŮ PRO ) 

 
2. Různé 

 
Stavební práce v areálu školy 
Pan ředitel informoval o probíhajících stavebních pracích na zateplení budov. Došlo ke 
zpoždění a práce ještě probíhají. Předpoklad dokončení je v druhé polovině října, vše řeší 
zřizovatel. Příprava na začátek školního roku byla pro pedagogy velice náročná, ale podařilo 
se jí zvládnout. Zřizovatel uhradil náklady spojené s organizací výchovně-vzdělávacích akcí, 
které proběhly během září v souvislosti s omezením provozu školy z důvodu stavebních 
prací. 
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Kapacita školy  
Byla diskutována problematika naplňující se kapacity školy. Pan ředitel informoval o tom, že 
pravděpodobně už při letošním zápisu do 1. tříd nebude možné přijmout všechny žáky 
s trvalým bydlištěm mimo školský obvod jako doposud. Týká se zejména Zdib.  

 
Kapacita jídelny 
Kapacita jídelny je naplněna. V současné době je 588 přihlášených strávníků, z toho 90 
externích. V budoucnu bude pravděpodobně nutné externí stravování zrušit, čímž škola 
přijde o významný zdroj příjmů v rámci doplňkové činnosti. Kapacitu kuchyně není 
z prostorových důvodů možné navýšit. Řešením by mohlo být zřízení samostatné kuchyně 
pro MŠ, jak již bylo v ŠR diskutováno dříve. To by významně zjednodušilo i provoz kuchyně v 
ZŠ, protože v současné době je nutné převážet jídla do MŠ (včetně svačin). Zatím však ze 
strany zřizovatele neexistuje žádný konkrétní návrh na řešení. Pan Kadlec přislíbil 
prodiskutovat tuto problematiku s panem starostou. Pan Skala se případně také zúčastní. 

 
Další  
Zástupci rodičů i pedagogů si stěžovali na zápach kanalizace v areálu, hlavně v pavilónu A. 
Situace se oproti minulému školnímu roku zhoršuje. Někdy je zápach intenzivní, jindy méně. 
Není jasné, co je příčinou. Pan ředitel přislíbil projednání v rámci kontrolních dnů stavby. 
Dále byl dotaz, jak bude řešena stará elektroinstalace na sloupcích pod demontovanými 
stříškami. Toto pan ředitel prověří. 

 
Termín dalšího jednání Školské rady 
Termín dalšího jednání Školské rady bude po předložení návrhu rozpočtu v závěru 
kalendářního roku. Pan Skala navrhl naplánovat schůzi ŠR i na 2.pololetí. ŠR se shodla na 
svolání schůze ve 2. pololetí pouze v případě, že budou navrženy konkrétní body 
k projednání. 
 
 
 
V Klecanech dne 8.10.2013. 
Zapsal  Stanislav Skala 


